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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr XLI  

Sesja w dniu 22 grudnia 2021  

 

Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2021 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 12:05 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Piotr Władysław Zegadło otworzył XLI sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz na podstawie art. 15zzx ust. 

1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842), Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło poinformował, że z uwagi na panującą sytuację epidemiologiczną 

obrady odbywają się w trybie hybrydowym (z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość). Przewodniczący przywitał radnych, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję. Przewodniczący Rady poinformował o sposobie 

zgłaszania udziału w dyskusji oraz o transmisji.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowania na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 
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3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynął wniosek o zmianę 

porządku obrad i przystąpił do głosowania zaproponowanego porządku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr XXXIX i Nr XL z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło poinformował, że do Biura 

Rady Gminy nie wpłynęły wnioski o zmianę treści protokołów z poprzednich sesji  i przystąpił 

do głosowania w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Nr XXXIX z poprzedniej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Nr XL z nadzwyczajnej sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 
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NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu  

i pogratulował obecnemu na sesji panu Romanowi Kołomańskiemu wygranej w plebiscycie 

Echa Dnia Mistrzowie Agro 2021 w kategorii Sołtys Roku Województwa Świętokrzyskiego. 

Sołtys sołectwa Ciekoty Roman Kołomański podziękował wszystkim, którzy oddali na niego 

głos. 

Radny Tomasz Ksel zapytał o szczegóły spotkania w Starostwie Powiatowym dot. referatu 

budownictwa. 

W odpowiedzi Wójt Gminy Tomasz Lato wyjaśnił szczegóły spotkania i wdrożonych procedur 

w celu poprawy sytuacji związanej z wydawaniem pozwoleń na budowę dla obiektów 

zlokalizowanych na terenie powiatu kieleckiego.  

Radna Małgorzata Kozubek zapytała o finansowanie kosztów związanych z monitorowaniem 

usług zimowego utrzymania dróg. 

Wójt Gminy Tomasz Lato wyjaśnił, że na poprzednich sesjach szczegółowo przedstawione 

zostały koszty tego zadania. Zadanie jest finansowane z budżetu gminy.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji; sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

6. Projekty uchwał w sprawie: 

a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 

1) odczytanie projektu uchwały 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór odczytała projekt uchwały. 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór odczytała uchwałę Nr 149/2021 II Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 3 grudnia 2021 roku  

w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Gminy Masłów w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Masłów na lata 2022 – 2029 (stanowi załącznik protokołu). 

3) dyskusja nad projektem uchwały 

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

4) głosowanie nad przyjęciem uchwały 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/410/2021 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na 

lata 2022 – 2029 została podjęta. 

 

b) uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2022 rok 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów przedstawił główne założenia projekt budżetu na 2022 rok, 

inwestycje planowane do realizacji przy wsparciu środków zewnętrznych i zwrócił uwagę na 

te działy finansowe, w których nastąpił znaczący wzrost planowanych wydatków.  

Skarbik Gminy Masłów Małgorzata Kumór odczytała projekt uchwały budżetowej wraz  

z autopoprawką. 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy odczytała uchwałę Nr 149/2021 II Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 3 grudnia 2021 roku w sprawie opinii  

o projekcie uchwały budżetowej Gminy Masłów na 2022 rok oraz uchwałę Nr 150/2021 II 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 3 grudnia 2021 roku 

w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Masłów na 2022 rok (stanowią załącznik protokołu). 

3) odczytanie opinii komisji stałych Rady Gminy 

Komisja Budżetu i Finansów zdecydowała o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały 

budżetowej.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt. 

4) stanowisko Wójta Gminy na temat złożonych wniosków przez Komisje Rady 

Wójt Gminy Masłów poinformował, że nie wpłynęły żadne wnioski od komisji. 

5) dyskusja nad projektem budżetu 

Radny Tomasz Ksel zabrał głos przedstawiając swoje stanowisko do projektu budżetu. 

Pomimo, że są w nim elementy, które nie do końca pasują lub nie pasują radnemu, to będzie 

głosował za przyjęciem tego budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że mimo trudnych 

czasów kilka zadań zostało przyjętych do realizacji, co cieszy. Przewodniczący poinformował, 

że również będzie głosował za przyjęciem budżetu i liczy, że w połowie roku trochę środków 

się uwolni i będzie możliwość zaktualizowania zadań inwestycyjnych. 
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6) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej na 2022 rok 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad projektem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/411/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Masłów na 2022 rok została 

podjęta. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podziękował za podjęcie uchwały i zadeklarował 

wprowadzenie nowych zadań w ramach wolnych środków i pozyskanych funduszy. 

 

c) porozumienia międzygminnego Gminy Masłów z Gminą Sobków w zakresie 

działalności rodzinnego domu pomocy 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/412/2021 w sprawie porozumienia międzygminnego Gminy Masłów  

z Gminą Sobków w zakresie działalności rodzinnego domu pomocy została podjęta. 

 

d) przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej" - edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła projekt uchwały.  

Radna Małgorzata Kozubek zapytała co będzie po roku czasu. 

Kierownik GOPS odpowiedziała, ze jest to czwarta edycja i mamy nadzieję, że w kolejnych 

latach program również będzie realizowany. 

Brak kolejnych uwag. 
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Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/413/2021 w sprawie przystąpienia Gminy Masłów do realizacji Programu 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2022 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego została podjęta. 

 

e) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk omówiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda 

Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz 

Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/414/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 

została przyjęta. 

 

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na 

terenie gminy Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przypomniał, że jest to ostatni, długo wyczekiwany plan 

opracowywany na terenie gminy Masłów.  
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Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały.  

Rafał Kozieł z Biura Architektonicznego MASTERPLAN przedstawił uwagę nr 1 do projektu 

planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt nieuwzględnienia tego wniosku.  

Radna Małgorzata Kozubek zapytała jaka jest odległość od rzeki tzw. Zalewowego. 

Pan Kozieł odpowiedział, że jest to około 50 do 100 m.   

Radny Tomasz Ksel zapytał o tereny budowlane przylegające do tego samego cieku wodnego.  

Rafał Kozieł wyjaśnił szczegółowo z czego wynika taka różnica i że jest to maksymalny teren 

zabudowy wpisany do projektu planu. 

Brak kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący przystąpił do głosowania uwagi nr 1. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 1, złożonej przez osobę fizyczną pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6081 (data wpływu 15.07.2021 r.) dotyczącej zmiany 

przeznaczenia działki nr ewid. 786/11 obręb Masłów Pierwszy na cele zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej w całości. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, ponieważ 

przeznaczenie ww. działki w całości pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną stanowiłoby 

naruszenie ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Masłów zatwierdzonego uchwałą Nr XXVIII/253/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 25 

listopada 2016 r., zgodnie z którym działka ta przeznaczona jest w części jako teren rolny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard 

Piotr Szymczuch 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Rafał Kozieł z Biura Architektonicznego MASTERPLAN przedstawił uwagę nr 2 do projektu 

planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt nieuwzględnienia tego wniosku.  

Radna Małgorzata Kozubek zapytała czy nie można zwiększyć pasa drogi od strony lasu. 

Rafał Kozieł wyjaśnił, że jest to droga zlokalizowana na pograniczu z sołectwem Dąbrowa 

gdzie plan miejscowy został już przyjęty. Wobec czego na tym etapie nie ma możliwości 

przesunięcia drogi w kierunku zachodnim. 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Wesołowskiej, która przedstawiła historię składania 

uwag na etapie wyłożenia planu, dwukrotnie. Pani Wesołowska przedstawiła również problem 

związany z budową wodociągu przez jej działkę – sprawa ta aktualnie znajduje się w sądzie. 

Pani zgłosiła także, że wycofuje wcześniej złożoną zgodę na przekazanie części działki pod 

drogę.  
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że sprawa wydzielenia drogi po stronie Lasów 

Państwowych to problem związany z e zmianą planu innego sołectwa.  

Radny Tomasz Ksel zapytał jaka jest powierzchnia Pani działki i jaka ostatecznie powierzchnię 

gmina miałaby przejąć.  

Rafał Kozieł wyjaśnił szczegółowo wielkości działki i pasa na poszerzenie drogi zaznaczając, 

że przekazanie pasa gruntu pod poszerzenie drogi nie spowoduje na tej działce utraty statusu 

działki budowlanej. W odniesieniu do proponowanego przesunięcia drogi urbanista wyjaśnił, 

że zapisy pozwalają na wydzielenie drogi po stronie lasów, oczywiście po spełnieniu 

formalności.  

Radny Ksel podziękował za wyjaśnienia i zauważył, że owszem takie rozwiązanie istnieje, ale 

nie zmieni to faktu, że pozostanie zapis przejęcia od pani tego metra działki. 

Radny Ryszard Jan Filipowicz, odnosząc się do wypowiedzi poprzedników wyjaśnił, że radni 

nie mogliby uwzględnić pani prośby. 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński wyjaśnił jakie wymiary są wymagane do dróg 

gminnych  wewnętrznych.  

Pani Wesołowska zwróciła się do radnych z pytaniem, czy wzięli pod uwagę fakt, że gmina 

wybudowała wodociąg na tej działce przez co część działki nie jest możliwa do użytkowania.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że było to przedmiotem innego posiedzenia.  

Pani Wesołowska podkreśliła, ze nie wyraża zgody na przekazanie gruntu pod drogę.  

Przewodniczący Rady poinformował, że odbiera głos z uwagi na zapisy statutu.  

Brak kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący przystąpił do głosowania uwagi nr 2. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 2, złożonej przez osoby fizyczne pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6410 (data wpływu 27.07.2021 r.) dotyczącej zmiany 

likwidacji drogi wewnętrznej z działki nr ewid. 6/3. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, 

ponieważ wyznaczone wzdłuż drogi tereny zabudowy wymają właściwej obsługi 

komunikacyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 3 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Radny Tomasz Ksel poprosił o dokładne pokazywanie na mapie, o których ternach mowa. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
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uwagi nr 3, złożonej przez osoby fizyczne pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6409 (data wpływu 27.07.2021 r.) dotyczącej zmiany 

likwidacji drogi wewnętrznej na działkach nr ewid. 892/5 i 892/7. Uwaga nie zasługuje na 

uwzględnienie, ponieważ wyznaczone wzdłuż drogi tereny zabudowy wymają właściwej 

obsługi komunikacyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 4 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Brak zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 4, złożonej przez osobę fizyczną pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6446 (data wpływu 28.07.2021 r.) dotyczącej zmiany 

przeznaczenia działki nr ewid. 888 obręb Masłów Pierwszy na cele zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej w całości. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, ponieważ przeznaczenie ww. 

działki w całości pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną stanowiłoby naruszenie ustaleń 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

zatwierdzonego uchwałą Nr XXVIII/253/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 25 listopada 2016 

r., zgodnie z którym działka ta przeznaczona jest w części jako teren rolny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 5 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy w przyszłości nie będzie to kolidowało z poszerzeniem 

drogi. 

Pan Kozieł potwierdził, że będzie możliwość poszerzenia.  
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Radny Tomasz Ksel zauważył, ze będzie taka możliwość pod warunkiem gdy do tego czasu 

mieszkańcy nie zagospodarują swojej działki w taki sposób, że uniemożliwią poszerzenie drogi.  

Pan Kozieł odpowiedział, że linia zabudowy została zaprojektowana w ten sposób, że taka 

możliwość będzie. 

Radny Ksel dodał, że nie chodzi tylko o zabudowę ale również o infrastrukturę. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 5, złożonej przez osoby fizyczne pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6456 (data wpływu 28.07.2021 r.) dotyczącej 

poszerzenia drogi oznaczonej symbolem KDW12. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, 

ponieważ wyznaczone ustalona szerokość drogi zapewnia właściwą obsługę komunikacyjną 

terenów zabudowy mieszkaniowej zgodną z przepisami odrębnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 6 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że szkoda że osoby składające uwagi nie pojawiły 

się na komisji czy sesji, żeby zaargumentować swoje stanowisko. 

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 6, złożonej przez osoby fizyczne pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 6454 (data wpływu 28.07.2021 r.) dotyczącej 

poszerzenia drogi oznaczonej symbolem KDW12. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, 

ponieważ wyznaczone ustalona szerokość drogi zapewnia właściwą obsługę komunikacyjną 

terenów zabudowy mieszkaniowej z przepisami odrębnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 
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Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 7 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Brak zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 7, złożonej przez osoby fizyczne pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 10099 (data wpływu 24.11.2021 r.) dotyczącej 

zmiany likwidacji drogi wewnętrznej z działki nr ewid. 6/3. Uwaga nie zasługuje na 

uwzględnienie, ponieważ wyznaczone wzdłuż drogi tereny zabudowy wymają właściwej 

obsługi komunikacyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Pan Rafał Kozieł przedstawił uwagę nr 8 do projektu planu, wyjaśniając z czego wynikał fakt 

nieuwzględnienia tego wniosku.  

Brak zgłoszeń w dyskusji; Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uwagi nr 8, złożonej przez osobę fizyczną pismem zarejestrowanym w rejestrze wpływu pism 

do Urzędu Gminy Masłów pod pozycją nr 10243 (data wpływu 29.11.2021 r.) dotyczącej 

zmiany przeznaczenia działki nr ewid. 786/11 obręb Masłów Pierwszy na cele zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej w całości. Uwaga nie zasługuje na uwzględnienie, ponieważ 

przeznaczenie ww. działki w całości pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną stanowiłoby 

naruszenie ustaleń studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Masłów zatwierdzonego uchwałą Nr XXVIII/253/2016 Rady Gminy Masłów z dnia 25 

listopada 2016 r., zgodnie z którym działka ta przeznaczona jest w części jako teren rolny.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
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Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa rekomenduje przyjęcie 

przedstawionego projektu uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie 

gminy Masłów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/415/2021 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów została podjęta.  

Przewodniczący Rady podziękował za uchwalenie planu zagospodarowania sołectwa Masłów 

Pierwszy.  

 

g) przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Domaszowice na terenie gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

projekt uchwały. 

Przedstawiciel firmy MASTERPLAN Rafał Kozieł wyjaśnił szczegółowo czego dotyczą 

założenia wynikające z konieczności podjęcia zmiany. 

Radny Tomasz Ksel zwrócił się do Przewodniczącego Rady, by nie wykorzystywał możliwości 

zabierania głosu niezgodnie ze statutem, w odniesieniu do poprzedniego punktu porządku 

obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło odpowiedział, że jako Przewodniczący 

ma prawo zabierać głos i nie miało to wpływu na wynik głosowania.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/416/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 1 miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Domaszowice na terenie gminy Masłów 

została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów ogłosił 5-cio minutową przerwę.  

 

Po przerwie. 

h) zgody na przekazanie odcinka sieci wodociągowej w miejscowości Masłów Pierwszy 

ul. Spokojna za cmentarzem - etap II 

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński przedstawił projekt uchwały.  

Radna Małgorzata Kozubek podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców za wykonanie tego 

odcinka.  

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady Gminy Masłów również podziękował za tę 

inwestycję.  

Brak kolejnych głosów.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/417/2021 w sprawie zgody na przekazanie odcinka sieci wodociągowej  

w miejscowości Masłów Pierwszy ul. Spokojna za cmentarzem - etap II została przyjęta. 

 

 

i) o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowej o charakterze użyteczności publicznej 

na terenie gminy Masłów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej” 

Wójt Gminy Masłów przedstawił przebieg planowanych do uruchomienia linii autobusowych. 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański szczegółowo omówił projekt uchwały. 
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Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że podoba mu się ten pomysł. Radny zapytał, 

czy w dni wolne od pracy potrzebne są te kursy w kierunku centrum Masłowa, skoro urzędy w 

tym dniu nie działają oraz zapytał o możliwość skonsultowania przebiegu tras z mieszkańcami. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato informując, że taka propozycja była 

wynikiem sygnałów od mieszkańców. 

Radny Tomasz Ksel pogratulował pomysłu i dodał, że ma nadzieję, ze w przyszłości nie 

wpłynie to na inny transport. 

Wójt Gminy podziękował i dodał, że na dalszym etapie ustaleń będzie konsultował przebieg 

tras z radnymi. 

Radny Stanisław Doleziński zwrócił się z pytaniem o cenę biletu z Dąbrowy do Kielc  

i z Dąbrowy do Masłowa oraz czy przebieg istniejącej już trasy busa będzie zmieniony.  

Sekretarz Gminy Masłów szczegółowo wyjaśnił zakres ustaleń dotyczących tras i cen biletów.  

Radny Andrzej Pedrycz zapytał o kursy przez Wolę Kopcową, czy planuje się w ten sposób 

rozłożyć kursy, by autobusy nie zjeżdżały się na przystanek w jednym czasie, a potem 

następowała długa przerwa do kolejnego kursu. 

Sekretarz Gminy odpowiedział, że na pewno będzie to równomiernie rozłożone, ponieważ są 

to kwestie nie tylko ekonomiczne ale również bezpieczeństwa.   

Radny Ryszard Jan Filipowicz dodał, że ma nadzieję, ze zwiększenie ilości kursów przez 

Dąbrowę Koszarkę spowoduje szybszy remont planowanej drogi powiatowej. 

Nie zgłoszono kolejnych uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/418/2021 o zapewnieniu uruchomienia linii autobusowej o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie gminy Masłów w ramach „Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została przyjęta jednogłośnie. 

 

j) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej 

Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Mateusz Jan Fąfara, Bernarda Komorowska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/419/2021 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

k) wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie umowy użyczenia na okres powyżej 

3 lat 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/420/2021 w sprawie wyrażenia zgody trwałemu zarządcy na zawarcie 

umowy użyczenia na okres powyżej 3 lat została podjęta.  

 

l) zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych sołtysom 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił z czego wynika przedłożony projekt uchwały  

i omówił wysokość dotychczasowych diet i proponowanych podwyżek (27%).  

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z pytaniem czy to wszyscy radni zwrócili się z prośbą  

o podwyżki czy jakaś grupa. Radny przedstawił swoje stanowisko w tej sprawie – funkcja 

sołtysa została sprowadzona do funkcji inkasenta, nie tylko w tej gminie. Funkcja społeczna 

zarówno radnych jak i sołtysów nie powinna opierać się na finansach, wobec czego radny 

podkreślił, że nie popiera żadnych tego typu podwyżek.  
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Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że sołtysi zebrali się w urzędzie w dniu 15 

listopada, dziewięciu sołtysów podpisało się pod wnioskiem, który został skierowany do Rady 

Gminy. 

Radny Ksel dodał, że z informacji jakie uzyskał deklaracje były inne. Radny dodał, że nie 

uczestniczył w tym spotkaniu, bo nie został zaproszony. 

Wójt Gminy potwierdził, że 9 sołtysów się podpisało. 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Małgorzata Kozubek, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (3) 

Mateusz Jan Fąfara, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJE SIĘ (2) 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/421/2021 w sprawie zasad przysługiwania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych sołtysom została przyjęta. 

 

m) zasad przyznawania oraz wysokości diet przysługujących radnym Rady Gminy  

w Masłowie 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że to samo mówił na komisji i zapytał  

z jakiej inwestycji w przyszłym roku rezygnuje się, aby znaleźć pieniądze na podwyżki dla 

radnych. Radny uważa, że kwotę przeznaczoną na podwyżki, prawie 100 000 rocznie, można 

przeznaczyć na jakikolwiek inny cel, który polepszyłby życie mieszkańców (np. dopłaty do 

śmieci). Radny zadeklarował, że zagłosuje przeciwko, ponieważ festiwal podwyżek, który trwa  

nie podoba się radnemu. Jedyna podwyżka, za którą będzie głosował radny Fąfara, to podwyżka 

ekwiwalentu dla strażaków. Radny dodał, że Rada Gminy daje podwyżki mieszkańcom  

w postaci podatków, opłat za śmieci.  

W odpowiedzi na pytanie z jakich inwestycji zrezygnowaliśmy, Wójt Gminy wyjaśnił, że  

z żadnej inwestycji nie zrezygnowano w budżecie na 2022 rok. Wójt przedstawił kwoty jakie 

zostały zarezerwowane na dopłaty do gospodarki odpadami w 2021 i 2022 roku.  

Radny Fąfara dodał, że mogłoby być 400 000 w 2022 roku.  

Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, że Pani Wice wójt się dwoiła i troiła, żeby 

uzasadnić, dlaczego tym Radnym się należą te podwyżki, przedstawiała stawki diet dla radnych 

w sąsiednich Gminach. Radny dodał, że szkoda, że takie analizy nie były prowadzone  

w momencie podnoszenia podatków czy śmieci. Zdaniem radnego, jedyną funkcją w Radzie, 

gdzie należy się podwyżka to funkcja przewodniczącego – odpowiedzialna, pochłaniająca dużo 

czasu. Radny wspomniał o wyniku głosowania w tej sprawie podczas komisji, gdzie sytuacja 
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okazała się patowa 3-3 i odesłał do paragrafu 67 punkt 4, cytując ten zapis. Radny przedstawił 

swoje stanowisko w tej sprawie informując, że absolutnie nie może zagłosować za.   

Głos zabrał radny Ryszard Szymczuch informując, że popiera zdanie przedmówców: radnego 

Fąfary i radnego Ksela. Radny jest przeciwny podwyżkom, ponieważ są inne zadania, które nie 

zostały zrealizowane (budowa garażu dla OSP w Mąchocicach Kapitulnych, samochody 

gminne również nie są garażowane).  

Mieszkaniec gminy zabrał głos informując, że wbrew głosom przedmówców, jako 

mieszkaniec, których bacznie przygląda się funkcjonowaniu samorządu Gminy Masłów uważa, 

że te podwyżki radnym się należą. Mieszkaniec uzasadnił swoje stanowisko w kilku punktach. 

Radny Ksel dodał, że przykre i nieodpowiedzialne jest to, że pracownikom urzędu gminy 

dajemy od 150 do 250 zł brutto za pracę na etacie w urzędzie a sobie serwujemy po 500,00 zł, 

400,00 zł czy 300,00 zł „na rękę”. Radny dodał, że za podwyżki radnych – kilku urzędników 

mogłoby dostać lepsze wynagrodzenie albo wszyscy po części. Praca radnego to praca  

społeczna, a za pracę trzeba ludziom zapłacić. Radny zaapelował o zwrócenie uwagi na ten fakt 

podczas głosowania, żeby móc spojrzeć tym pracownikom w oczy, wchodząc do urzędu.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że wielu radnych 

zabierało głos na temat podwyżek dla pracowników, zgłaszając konieczności podwyżki dla 

pracowników.  

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk wyjaśniła, że wysokość 

podwyżek do wynagrodzenia zasadniczego w urzędzie gminy wyniosła średnio 300 zł plus 

dodatek stażowy, natomiast w jednostkach organizacyjnych jest to kwota 250 zł plus dodatek 

stażowy brutto.  

Radny Mateusz Fąfara zwrócił uwagę na fakt, że w ostatnim czasie (5 lat) odeszło z urzędu 

wielu fachowców, ze względu na zarobki i atmosferę w urzędzie. Radny zapytał, czy 

pracownicy rzeczywiście pracują na 100%, ponieważ jego zdaniem żeby pozyskiwać 

pieniądze, żeby urząd się rozwijał, żeby Gmina się rozwijała – muszą być fachowcy, którzy 

dobrze zarabiają.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, że problem wynagrodzenia w budżetówce nie jest  

problemem tylko urzędu gminy, faktycznie są różnice pomiędzy urzędami gmin w poborach, 

w ilości środków finansowych, które otrzymują pracownicy w ramach umów. W odczuciu 

Wójta, pracownicy wywiązują się ze swoich obowiązków i zasługują na wyższe 

wynagrodzenie. 

Sekretarz Gminy uzupełnił wypowiedź Wójta zapewniając, że doskonale zna pracowników 

urzędu gminy w Masłowie i niezależnie od tego czy uważają, że mają za niskie wynagrodzenia 

pracują naprawdę na najwyższym poziomie.  

Radny Fąfara odpowiedział, że nie ma uwag do tego jak pracownicy pracują, tylko obawia się 

o to, że prędzej czy później odejdą pracować gdzie indziej. 

Komisja Budżetu i Finansów nie zaopiniowała pozytywnie projektu uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Ryszard Jan Filipowicz, Małgorzata Kozubek, 

Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Piotr Władysław Zegadło 
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PRZECIW (5) 

Mateusz Jan Fąfara, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Ryszard Piotr 

Szymczuch 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/422/2021 w sprawie zasad przyznawania oraz wysokości diet 

przysługujących radnym Rady Gminy w Masłowie została przyjęta. 

 

n) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży 

pożarnych za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował o autopoprawce złożonej do projektu 

uchwały, która wynika ze zmiany przepisów dotyczących rozliczania wyjazdów.  

Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Paweł Górniak przedstawił projekt uchwały.  

Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że jest to jedyna podwyżka za którą się 

podpisuje. Radny dodał, że zrobił rozeznanie w sąsiednich gminach, gdzie te podwyżki są 

wyższe i ma nadzieję, ze w przyszłości ponownie Rada będzie miała możliwość zwiększenia 

ekwiwalentu. 

Wójt Gminy Tomasz Lato odpowiedział, że przedstawiona kwota wynika z propozycji złożonej 

przez Zarząd Gminny OSP.  

Radny Tomasz Ksel poinformował, że docenia pracę strażaków z OSP i ma nadzieję, ze dodany 

punkt dotyczący innych zadań zleconych przez wójta nie będzie drastycznie nadużywany, tylko 

w tych potrzebnych sytuacjach.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, że 

jako czynny strażak OSP cieszy się, że taki projekt wpłynął od Wójta. Strażacy ochotnicy 

poświęcają swój czas, odrywają się od swojej pracy. Odnosząc się do wypowiedzi poprzednika, 

Przewodniczący Rady uspokoił, że tzw. działania gospodarcze zdarzają się rzadko, a zapis ten 

daje możliwość np. sfinansowania strażakom zakupu posiłku czy picia podczas takich działań.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w pełni popiera projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/423/2021 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków ochotniczych straży pożarnych za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych została przyjęta. 

 

o) zmiany uchwały budżetowej Gminy 
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Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/424/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta. 

 

p) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2021 – 2029 

Temat przestawiła Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór. 

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy zaopiniowała pozytywnie 

omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Gruntami i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

projekt.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/425/2021 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2021 – 2029 została podjęta. 

 

q) zmiany uchwały Nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2021 
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Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch poprosił o przedstawienie sytuacji na jakim etapie jest 

projektowanie tego zadania i dlaczego sprawa utknęła. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił procedurę realizacji zadania i historię jego 

projektowania. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński dodał, że 

uzyskanie pozwolenia na budowę wymaga szeregu dokumentacji, w tym pozwolenia wodno-

prawnego. 

Radny Mateusz Jan Fąfara zapytał czy brana jest pod uwagę rezygnacja z tego projektanta  

i zaproponował by utwardzenie pobocza zrobić z kostki brukowej, wyjaśniając ten pomysł.  

Wójt Gminy odpowiedział, że temat wielokrotnie był już omawiany i podkreślił, że jest to droga 

powiatowa. Wójt szczegółowo udzielił odpowiedzi radnemu. 

Radny Andrzej Kułak poprosił by w przyszłości nie łączyć zadań do realizacji, jak to ma 

miejsce w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka i Mąchocicach Kapitulnych ul. Górna. 

Radna Małgorzata Kozubek zwróciła się z prośbą by przy tej okazji porozmawiać  

z właścicielami piwnic nt. ich usunięcia.  

Radny Mateusz Jan Fąfara odpowiedział, że osobiście rozmawiał w tej sprawie i wyjaśnił, ze 

problem polega na tym, że ktoś kiedyś obiecał tym ludziom wysokie odszkodowania w zamian 

za usunięcie piwnic.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło poparł wniosek radnego Kułaka. 

Radny Ryszard Piotr Szymczuch zwrócił uwagę, że takie działania będą miały efekt jak  

w Masłowie Drugim i Dąbrowie, gdzie tylko część zadania została zrobiona.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło odniósł się do wypowiedzi radnego 

wyjaśniając, ze jego zdaniem lepiej zrobić część zadania niż czekać dwa lata i nie zrobić nic. 

Radny Tomasz Ksel przypomniał, że ten w przypadku tego chodnika – taki sam problem 

dotyczył obu miejscowości. Radny dodał, że projekt budowy parkingu obok urzędu też miał 

być dzielony na dwa etapy i finalnie zrobienie zadania w całości wyszło taniej. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło podkreślił, że właśnie w tym tonie była 

jego odpowiedź.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJE SIĘ (5) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 
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Uchwała nr XLI/426/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/443/2021 Rady Gminy 

Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Kieleckiego w latach 2018-2021 została przyjęta. 

 

r) uchylenia uchwały Nr XXVIII/314/2021 Rady Gminy Masłów z dnia 28 stycznia 2021 

roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/427/2021 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXVIII/314/2021 Rady Gminy 

Masłów z dnia 28 stycznia 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego została przyjęta. 

 

s) uchwalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego – 

2021 

Skarbnik Gminy Masłów Małgorzata Kumór omówiła projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Komisja do spraw Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław 

Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Adam Pedrycz 

Uchwała nr XLI/428/2021 w sprawie uchwalenia wykazu wydatków, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego – 2021 została przyjęta. 
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Radny Tomasz Ksel zabrał głos informując, ze w podpunkcie m) Rada Gminy złamała Statut 

nie przedstawiając opinii Komisji w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło odpowiedział, że opinia 

komisji nie jest wiążąca dla Rady, niemniej została przedstawiona w tym punkcie. 

Radny Andrzej Pedrycz powtórzył opinię dotyczącą punktu m).  

Radna Małgorzata Kozubek, korzystając z możliwości zabrania głosu złożyła życzenia z okazji 

zbliżających się świąt.  

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański poinformował, że poruszana kwestia pracy 

referatu Budownictwa w Starostwie Powiatowym była przedmiotem rozmów m.in. na komisji. 

Jako Radny Powiatu Kieleckiego, Sekretarz poprosił o zgłaszanie problemów z terenu gminy i 

poinformował o ustaleniach w sprawie wniosków zgłoszonych przez radną Małgorzatę 

Kozubek oraz radnego Wojciecha Habę. Sekretarz przedstawił również wyniki pracy w ramach 

punktu informacyjno – konsultacyjnego działającego w urzędzie gminy dotyczącego projektu 

„Czyste Powietrze” i zachęcił do składania wniosków o wymianę pieca. 

Radna Kozubek dodała, ze sołtysi roznosili ulotki w ramach działań, o których mówił Sekretarz 

i zachęcali do kontaktu z punktem informacyjno – konsultacyjnym.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato złożył życzenia świąteczno – noworoczne. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło złożył mieszkańcom życzenia,  

w imieniu Rady. 

Brak kolejnych zgłoszeń.  

 

8. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpanie tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w XLI sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 

 

  

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło   

 

Przygotował(a): Joanna Synak 
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